

RH&H50!

Vergadering 12.05.2016

Locatie : Leo Baekelandstraat 3 te Kapellen

Start : 20h10

Einde : 22h10

Aanwezig : Jervis Alexander (JA) – Suzy Vlaminck (SV) – Patrick Steiner (PS) - Louisa Steiner (LS)
Erwin Wuyts (EW) – Johan Herbots (JH) – De Winter Robert (DWR) - Maarten Herbots (MH)
Eddy Leau (EL) – Charles De Cremer (CDC)

Red Hackle Pipes & Drums & Highland Dancers (RH)

Inleiding

Bedoeling vandaag is om de focus te leggen op de eerste 2 evenementen in het feestjaar 2017, met name de parade op 18 maart en de dans contest op 25 maart. Dit wil niet zeggen dat wat betreft de andere evenementen volgend jaar en voor wat betreft het totaal plaatje van het feestjaar er geen opmerkingen, suggesties, ..., kunnen en/of / mogen gemaakt worden.

Safety

JA vraagt aan EL hoever men staat voor wat betreft de security.

EL geeft een overzicht, momenteel 5 stewards kandidaat waarvan 3 met klassifikatie EHBO, hiervan 1 persoon die met ambulance dienst 100 mag rijden. EL stelt dat in deze 5 ook Christine De Cremer en Antoine Saey zijn begrepen, hij kent deze mensen niet en weet bijgevolg niet waar zij eventueel kunnen in gezet worden.

CDCR weet dat zij beiden 80 jaar jong zijn en fysisch best niet te zwaar belast worden, de weg wijzen, kassa bedienen, oogje houden op de tentoonstelling en mogelijk andere lichte taken kunnen wel aan hen toevertrouwd worden.

EL is bezig met een overzicht van het benodigde EHBO materiaal en de kosten hieraan verbonden. EL voorziet o.a. : verbandkist – zuurstof – draagberrie –ijszakjes (danscontest) – speciale transportfiets waar nodig, kost geraamd op € 50,00 /dag en dus 4 X nodig. Verder 4 a 5 tal walkie/talkies, kost € 10,00 /dag /stuk. EL zal voor wat betreft zijn team een budget forecast opmaken.

Parade 18 maart 2017

Er wordt eerst een misverstand uit de wereld geholpen. De parade vertrekt **niet** op de tunnelplaats, dit is aan de konijnene pijp, maar wel aan de ingang van de voetgangerstunnel op rechteroever, St-Jansvliet.

De stoet zal op het basketpleintje aldaar gevormd worden, de deelnemers wordt gevraagd om zich om 13h00 aan te melden in cafe “t’chauffeurkje”. Hier zullen enkele tafels bezet worden door de organisatie en krijgen de deelnemers aan de parade hun plaats toegewezen, blok nr en positie binnen het blok.

Voor de start van de parade zullen hier de drones gestemd worden

Voor wat betreft de parking zal aan de stad gevraagd worden of er plaats kan gereserveerd worden op het F. Van Den Edenplein op linkeroever en/of onder de hangars op de kaaien van de rechteroever.

Omstreeks 14h15 a 14h30 wordt de stoet in gang gezet en stapt via de Hoogstraat naar de Grote markt, hier worden enkele nummers gespeeld, tevens wordt Highland Dance voorzien. Stewards zullen waar nodig het verkeer tegen houden om de parade vrije doorgang te verlenen.

Om 15h00 volgt een ontvangst op het stadhuis door de Schepen van Cultuur Dhr Ludo Van Campenhout en de burgemeester Dhr Bart De Wever. JH heeft via e-mail deze ontvangst aangevraagd bij Els Anthonissen, secretaresse op het stadhuis, deze reageerde positief en heeft de afspraak vastgelegd, verdere details kunnen nog steeds geregeld worden. Desbetreffend e-mail verkeer tussen JH en het stadhuis werd door JH aan CDCR bezorgd.

Na de receptie, omstreeks 16h00, kunnen de deelnemers die dit wensen nog terug bijeen komen in “t’chauffeurkje” op de st-Jansvliet.

SV zal (of heeft reeds) via face book meerdere oud leden gecontacteerd en het hele opzet duidelijk gemaakt. Er wordt gevraagd om in kilt te komen. Gehoopt wordt op een positieve respons van alle leden en van zoveel mogelijk oud leden zodat een optocht met + 100 deelnemers kan opgezet worden. Mee spelen is voor de oud leden niet verplicht, zij die dit wel wensen zijn uiteraard welkom om mee met de huidige band hun beste beentje voor te zetten.

Op de receptie wordt door de voorzitter AJ en de Honorary Pipe Major Paul Moreel een toespraak voor de aanwezigen gehouden, aan AJ wordt wel gevraagd om de voorbije 50 jaar niet te detaillistisch te beschrijven, kwestie om voor donker thuis te zijn (?)

CDCR vraagt of er voor de ontvangst op het stadhuis een geschenk voorzien wordt voor de schepen & burgemeester ? Dit kan, wat het wordt is nog onderwerp van discussie.

Dans contest 25 maart 2017

De dans contest, tentoonstelling en (indien mogelijk) Schotse markt zullen zoals voorzien ingericht worden in de school op Luchtbal.

CDC vraagt of ook hier parkeerplaats dient voorzien te worden, indien ja is er gebruik van de publieke ruimte en moet er ook hier een evenementaanvraag ingedient worden. SV stelt dat volgens haar info de open speelplaats ook tot het publieke domein behoort en vermits wij hier gebruik van maken is het altijd een evenement. CDC zal dan ook voor de organisatie op Luchtbal een evenementaanvraag indienen en vragen om indien mogelijk parkeergelegenheid te reserveren, hoeveel is nog te bekijken.

EW vraagt of wij inkomgelden aan het publiek gaan vragen voor dit evenement? Voor SV is dit evident, op alle danscontests wordt inkom gevraagd, dus ook hier. Voorstel is om € 2,00 per persoon te vragen dan wel € 5,00 inclusief een drankje ? Inkom wordt betaald voor de hele organisatie, dus dans – tentoonstelling – markt. ***Nog te bekijken is dit voor een hele dag, mensen kunnen buiten gaan en daarna terugkomen, polsbandje of stempel voorzien ?*** Hierover zal volgende vergadering een beslissing genomen worden. Er wordt verder beslist dat betaling van drankjes, eten, ..., zal betaald worden met tickets. CDC stelt voor om met drankkaarten te werken, lay out voor kaarten van € 20,00 en € 10,00 is bij hem beschikbaar. Hierop wordt 10% korting aangeboden tzt een kaart van € 20,00 is er € 22,00 waard een van € 10,00 is er € 11,00 waard ? er wordt positief gereageerd, wel wordt gesteld dat ook een kaart van € 5,00 zonder korting nuttig kan zijn? Beslissing hierover op de volgende vergadering, in voorkomend geval ook nadenken over het aantal benodigde kaarten ?

AJ stelt een lay out voor van de speelplaats, er wordt vastgelegd waar aan de ingang de toegang dient betaald te worden, hoe het publiek een omloop dient te volgen om in de danszaal, tentoonstellingsruimte of marktje te geraken. De locatie is voldoende bekend zodat de praktische uitwerking hiervan niet al teveel problemen mag opleveren. AJ zal op een strategisch gekozen plaats het publiek verwelkomen op doedelzak, alleen of een aflossing voorzien door andere pipers is ?

Het danspodium dat door de stad werd aangeboden is niet geschikt wegens niet effen genoeg, mogelijk een podium op te zetten met gehuurde paletten, eventueel podium huren zoals dit tijdens de contest in Tilburg gebruikt wordt? Beslissing op volgende vergadering (?)

Voor wat betreft de muziek wordt gerekend op de muziekinstallatie van George Van Tillo.

Tafels en stoelen kunnen bij de stad Antwerpen verkregen worden, SV zal aan CDC doorgeven hoeveel van elk er nodig zijn, opmerking wordt wel gemaakt dat in de danszaal, dixit turnzaal, enkel stoelen kunnen staan daar anders het aantal toeschouwers te beperkt wordt.

Het aantal deelnemers is uiteraard nog niet bekend, er wordt gehoopt op minimum 50 inschrijvingen (?), reclame werd hiervoor al gemaakt op de wedstrijd in Tilburg vorige maand.

Ten slotte wordt opgemerkt dat de dans contest start om 10h00.

Voor wat betreft het Schotse marktje wordt gemikt op een 5-tal kraampjes, SV is in contact met Carrynette, Anverness, eventueel the English shop in Antwerpen, een fudge verkoper en niet te vergeten een eigen promotiestand van RH.

PS zal horen bij een bevriende handelaar in beeldjes op de markt, mogelijk kunnen hier beeldjes van pipers, danseressen, arenden, ..., verkocht worden ? SV stelt dat het duidelijk is dat er geen standgeld zal gevraagd worden, er kan uiteraard ook geen omzetgarantie gegeven worden. ***Is het nodig om kraampjes aan te vragen bij de stad zoals gebruikt op de kerstmarkten ?***

Voor wat betreft de tentoonstelling van 50 jaar Red Hackle zijn de verantwoordelijken momenteel op reis, zij zijn terug beschikbaar eind juni. CDC zal instaan voor het aanvragen aan de stad van de benodigde kasten & panelen.

De catering van het hele gebeuren rust in handen van LS (Patrick is druk bezig met zijn instrument, zijn doedelzak natuurlijk). Zij zal een detaillist opmaken van wat er te koop is, zoals koffie, thee, frisdrank, soep, wijn, hot dogs, ... Voor wat betreft tassen en glazen enz. Moet nog bekeken worden hoeveel er nodig is. AJ stelt dat dit alles voor een bescheiden bedrag kan gehuurd worden, anderzijds zijn er wat dit punt betreft ook mogelijkheden om een en ander gratis te lenen, denk hier bv aan een koffiemachine bij Christine De Cremer met een capaciteit van 100 tassen, CDC zelf geraakt ook wel aan materiaal wat dit betreft. Mogelijk is ook om met wegwerpbekers te werken, CDC heeft al een bekertje voorgesteld met een tartan motief, kost is wel € 90,00 voor 1000 pcs. LS geeft aan CDC een lijst door met namen van vrijwilligers voor wat betreft de catering. CDC zal deze lijst opnemen in de exell lijst met field aids, wel wordt gevraagd om deze lijst dan zo volledig mogelijk in te vullen, momenteel zijn enkel de voornamen van deze helpers bekend.

Allerlei

1. Er wordt gevraagd om zoveel mogelijk reclame te maken, gedacht wordt oa aan ATV, Radio Minerva waar Julien Van Noten contacten heeft, de kranten, ...
2. Aansluitend bij 1. zullen flyers aangemaakt worden, tegen het einde van dit jaar een algemeen overzicht van alle activiteiten op het feestjaar, 2 weken voor het evenement kan dan een detail flyer verspreid worden met de highlights van het evenement (?)
3. Aan alle deelnemers zal een remembrance pin worden aangeboden met het Red Hackle symbool waaronder de tekst RHPD&HD Gold. Er wordt extra op aangedrongen om de vermelding Highland Dancers (HD) niet te vergeten, zij zijn er wel geen 50 jaar bij maar vormen ontegensprekelijk een toegevoegde waarde voor de vereniging dewelke voor extra publiek zorgt. Voor ontwerp wordt aan EW gevraagd om contact op te nemen met Evi (?), de aanmaak zal gebeuren in een gespecialiseerd bedrijf in Brugge. Kost, afhankelijk van het aantal, wordt geraamd op ± €1,50 per stuk. Ook voor wat betreft het ontwerp van de flyers zal EW aan Evi vragen of zij hier kan helpen.
4. Als eventueel geschenk wordt voorgesteld om whiskey glaasjes aan te maken met hetzelfde design op als de pins, RHPD&HD Gold
5. Er wordt nog even overlegd over de organisatie van de taptoe in Kapellen, waar gaan de deelnemers zich omkleden, wat en waar wordst er eten aangeboden, een en ander zal terug ter sprake komen op de volgende vergadering na een evaluatiebezoek ter plaatse.
6. Het sponsoring dossier wordt aangehaald. Gevraagd wordt om alle sponsorgelden beschikbaar te hebben eind 2016. Vraag is hoe een en ander boekhoudkundig moet geregeld worden? Discussie hierover volgt later na consultatie van Stefan (?). MH vindt op de laptop enige info terzake, factuur moet uitgeschreven worden door RH naar de sponsor toe, deze laatste schrijft zijn gift in zijn boekhouding in als sponsoring
7. Voor wat betreft de catering op het concert in Ter Elst te Edegem zal gekeken worden of wij deze catering in eigen beheer doen dan wel ze uitbesteden aan Ter Elst zelf, het juiste financiële plaatje is hier nog niet helemaal duidelijk
8. AJ vraagt CDC om op het excel document een extra lijst aan te maken volgens voorbeeld, als sponsorlijst.
9. 18 mei ek om 15h00 afspraak op het marktplein te Kapellen teneinde de zaak te verkennen voor wat betreft de praktische mogelijkheden bij de Taptoe van 20 mei 2017.
10. EW vraagt aan CDC of hij het beheer kan overnemen van een speciaal opgemaakte website van het feestjaar. Deze site is gelinkt met de officiële website van RH. CDC zal dit bekijken, heb hier wel geen ervaring mee. EW zal een en ander doorsturen naar mail box CDC.
11. Werner Caryn heeft een eerste sponsor aangebracht die heden bevestigd heeft dat hij ons feestjaar met € 1000,00 zal ondersteunen, dikke merci & proficiat aan Werner & sponsor De Polder autobussen.
12. Datum volgende vergadering donderdag 16 juni 2016 te 20h00, zelfde plaats.

Slot

AJ wil benadrukken dat het feestjaar 2017 vooral en voor iedereen binnen en buiten RH een aangename & plezierige ervaring moet zijn! Hij hoopt dat los van alle discussies tussen leden & oud leden, recent en uit het verleden, iedereen in de eerste plaats fier wil zijn om deel uit te maken of uitgemaakt te hebben van deze toch wel speciale & unieke vereniging. Het is niet in de eerste plaats de bedoeling om geld te verdienen & de verenigingskas te spijsen, wel zal er naar een break even gestreefd worden en kunnen wij hopelijk een nieuwe boost geven aan RH om zo nog vele jaren onze hobby te blijven beoefenen.

Opmerkingen

Los van mijn ongetwijfeld onvolledige notities vraag ik graag aan iedereen om zijn of haar aanvullingen & verbeteringen door te geven zodat wij een werkbaar document krijgen om op te terug te vallen in geval van twijfel. Graag ook de achternamen doorgeven van de vernoemde personen die om assistentie wordt gevraagd, Evi & Stefan.

Evenementaanvragen worden opgestart, verslag hiervan op de volgende vergadering.

Mogelijk verwissel ik enkele personen van naam & functie, namen onthouden is niet mijn sterkste kant, in voorkomend geval graag corrigeren.

Ed2.1